
گروه سینما و تلویزیون - مدیرکل نظارت بر نمایش فیلم با ابراز تعجب از 
وضعیت متفاوت سالن های خالی سینما با بازارهای خریدِ مملو از جمعیت تاکید 
می کند که بیش از 500 پرده نمایش در سراسر کشور برای ادامه حیات خود نیازمند 

اکران فیلم های خوب هستند.
در تمام روزهای تعطیلی سینما در سال گذشته گله می شد که چرا "سینما" 
جزء مشاغلی دسته بندی شده که مدام با تعطیلی روبرو می شود در حالی که شرایط 
ســینما در مقایســه با خیلی مکان های دیگر مثل رستوران و قهوه خانه از ایمنی و 
خاطرجمعی بیشتری برای رعایت پروتکل های بهداشتی برخوردار است، اما حالا 
که سینما به مشاغل گروه دو منتقل شده و پیش بینی می شود دیگر حتی در صورت 
قرمز بودن اوضاع کرونا هم تعطیل نشود خبری از رضایت سینمایی ها و علاقه مندی 
مردم به رفتن به سینما نیست، چرا؟ چون هیچ تهیه کننده و سرمایه گذاری بخاطر 
اطمینان نداشتن از موفقیت - حتی نسبی - در گیشه هنوز جرأت اکران فیلم خود 
را ندارد. اخیرا شورای صنفی نمایش با بیان اینکه وضعیت سینماها به تثبیت رسیده 
اســت، از صاحبان فیلم ها دعوت کرد که فیلم های خود را برای اکران ارائه کنند 
تــا فیلم های روی پرده هــم که مربوط به اکران نوروز بودند جان تازه ای بگیرند؛ 
فیلم هایی که اگرچه در بهترین نوبت اکران سال نمایش داده شدند اما در رقابت با 

تبعات ناشی از شیوع کرونا شکست سنگینی خوردند.
با وجود آنکه کرونا برای خیلی از مردم عادی شــده اما ســینما هنوز به سبد 
تفریحی مردم برنگشــته  و مهم ترین دلیل آن هم در حال حاضر نبود فیلم خوب 
عنوان می شود. در این باره محمدرضا فرجی - مدیرکل دفتر نظارت بر عرضه و 
نمایش فیلم سازمان سینمایی- گفت: سازمان سینمایی در عین اینکه باید حواسش 
به سالن های سینما باشد، باید دغدغه صاحبان فیلم ها را نیز درک کند و برهمین 
اساس نمی تواند فیلمی را برای اکران دعوت کند. اما یک نکته مهم این است که 
الان بیش از 500 پرده در سراسر کشور داریم که همه به خوراک نیاز دارند و اگر 
می خواهیم چراغ آن ها روشن باشد و کارکنان سینماها درآمدی داشته باشند باید 
فیلم جدید اکران شــود، اما نه هر فیلمی بلکه یک فیلم خوب باید اکران شود که 

در این شرایط مردم دوست داشته باشند بابت آن پول بدهند و به سینما بروند.
وی ادامه داد: اما از سوی دیگر صاحبان فیلم ها هم این حق را دارند که نگران 
سرمایه خود باشند. شورای صنفی نمایش متشکل از نمایندگان صنوف بر اساس 
حضور نماینده های سینماداران، تهیه کنندگان، پخش کنندگان و کارگردانان به این 
نتیجه رسیده می توان از فیلم ها برای اکران دعوت کرد و امیدواریم این کار عملی 
شود مخصوصا اینکه می توانیم دیگر چندان نگران تعطیلی سالن ها نباشیم چون 
سینماها در بخش رعایت پروتکل ها هم وضعیت خوبی دارند. از این رو اصحاب 
رسانه هم باید کمک کنند تا مردم به جای امنی مثل سینما دعوت شوند و عجیب 
اســت که بازارها و پارک ها همه فعال و شــلوغ هستند و هیج خطری ندارند، اما 
سالن سینما خطر دارد. فرجی تاکید کرد:  اکنون بیش از ۸0 درصد تولیدات سینمایی 
کشور توسط بخش خصوصی ساخته می شود و آن ها نگرانی خود را بابت اکران 
در این شرایط دارند، به همین دلیل سازمان سینمایی به طور مجزا برای دعوت از 
فیلم ها نمی تواند وارد عمل شــود ولی برای حمایت هر آنچه در ستاد کرونا این 

سازمان تصویب شود به طور شفاف اعلام و اجرا خواهد شد.
البته حمایت هایی که تاکنون اعلام شــده نتوانسته خیلی از تهیه کننده ها را 
به اکران مجاب کند و سعید خانی که پخش فیلم »دینامیت« را برعهده دارد در 
این باره به ایسنا می گوید: فضای اکران در حال حاضر با بی اعتمادی همراه است 
و ما در این دوران کرونا دیگر باتجربه شده ایم. سال گذشته سینما تعطیلی زیادی 
داشــت و دیدیم که اکران دو فیلم خوب »شنای پروانه« و »خوب، بد، جلف« 
چه سرنوشتی پیدا کرد، بنابراین تا وقتی واکسیناسیون انجام نشود و مردم اطمینان 

پیدا نکنند، سینما وضع خوبی نخواهد داشت.
او افزود: دولت هم روزهای آخر فعالیت خود را پشت سرمی گذارد و باید 
منتظر دولت جدید باشیم تا سیاست کلی حاکم شود. دولت باید برای اکران فیلم ها 
کمک کند چون بخش خصوصی نمی تواند به تنهایی وارد شــود و بعد هم ضرر 
کند، به همین دلیل به نظرم با توجه به اتفاق تلخ اکران نوروزی، سینما در سه چهار 
ماه آینده هم کجدار و مریز را ه خود را به همین شکل طی می کند مگر اینکه در این 
روزها بودجه حمایتی خوبی برای ترغیب تهیه کننده ها به اکران چند فیلم خوب 

درنظر گرفته شود. 

500 پرده سینما در کشور منتظر اکران
 یک فیلم خوب!
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گروه ســینما و تلویزیون-
فیلمبرداری سریال »سلمان فارسی« 
بــه کارگردانــی داوود میرباقری و 
تهیه کنندگــی حســین طاهری که 
محصــول جدید مرکز ســیمافیلم 

است، به خرابه های شام رسید.
پــس از اینکــه با پایان ســال 
۱۳۹۹، فیلمبــرداری بخــش اعظم 
فصــل دریایی هــا در شــاهرود به 
پایان رســید، با آغاز ســال ۱۴00، 
فیلمبرداری بخــش دیگری از این 
پروژه فاخر در شهرک سینمایی نور 

از سرگرفته شد.
 در ایــن بخــش، پــس از 
ساخت دکورهای خرابه های شام، 

فیلمبرداری در این دکورها در حال 
انجام است.

همچنین از ابتدای سال جاری، 
گروه ســازنده ســریال »ســلمان 
فارســی« به منظور لوکیشن یابی به 
چند کشــور از جمله لبنان، سوریه، 
ترکیه و ارمنستان سفر کردند تا بعد 
از ارزیابــی نهایی و با در نظر گرفتن 
همه جوانب، ســفرهای خارجی به 
منظور تکمیل فصل بیزانس سریال 

در سال جاری انجام شود.
مــوازات  بــه  همزمــان، 
فیلمبرداری در شــهرک ســینمایی 
نور و ســاخت تجهیزات در شهرک 
سینمایی غزالی، ساخت دکورهایی 

در منطقه آبسرد دماوند نیز آغاز شده 
است.

بــر اســاس پیش بینی هــای 
صــورت گرفتــه تــا پایان ســال 
جــاری، فیلمبــرداری بیزانس به 
اتمام می رســد و فیلمبرداری فصل 
 ایران دوران ساســانی آغاز خواهد 

شد.
ســریال »ســلمان فارسی« که 
به زندگــی و زمانه یار ایرانی پیامبر 
اســلام می پردازد، سه فصل دوران 
ایران ساسانی، امپراتوری بیزانس و 
حجاز صدر اسلام را روایت می کند. 
فیلمبرداری این ســریال، اواخر آذر 
۱۳۹۸ در کویر شــهداد کرمان آغاز 

شد و با رعایت تمام شیوه نامه های 
بهداشــتی به هفدهمین ماه ساخت 

خود رسیده است.
ســریال »ســلمان فارســی« 
به ســفارش مرکــز ســیمافیلم و 
 توسط موسســه زلال فیلم ساخته 

می شود. 
تاکنــون بازیگرانــی همچون 
محمدرضــا  اصلانــی،  فرهــاد 
هدایتی، مرحــوم چنگیز جلیلوند، 
علــی دهکــردی، رامونــا شــاه، 
احتــرام برومنــد، مهــدی فقیــه، 
علیرضــا مهــران و همچنین چند 
 بازیگــر خارجی جلــوی دوربین 

رفته اند.

گروه سینما و تلویزیون-  یک 
گروه فرانسوی پس از ۱۲ سال تلاش 
بی وقفه موفق شــد نسخه اصلی فیلم 
 )Napoléon( »صامــت »ناپلئــون
ساخته »ابل گانس« را ترمیم و بازیابی 

کند.
گروهی از کارشناسان مرمت فیلم 
در پروژه ای جاه طلبانــه برای احیای 
یکــی از تکه پاره تریــن گنجینه های 
ســینمایی جهان، نســخه اصلی فیلم 
صامت و ۷ ســاعته ناپلئــون )۱۹۲۷( 
ســاخته ابل گانس، کارگردان مشهور 

فرانسوی، را بازآفرینی کردند.
این پروژه ۱۲ ســال طول کشید 
و دو میلیــون و 500 هزار یورو هزینه 

دربرداشت.
مســئولان این پروژه در ســال 
۲00۸ کارشان را شروع کردند. جورج 
موریه سرپرست پروژه و لور مارشو، 
تدوین گر، در ابتدا تنها قصد داشــتند 
چند ماهــی را صــرف مرتب کردن 

آرشیوهای گانتس در زیرزمین سازمان 
سینماتک فرانســه در پاریس کنند اما 
حین کار متوجه شدند در نسخه های 
بازیابی شــده قبلی فیلم، دو ورژن آن 
با هم ادغام شــده اند: یک نسخه کوتاه 
سه ساعته که برای مردم اکران شد و یک 
نسخه طولانی تر که نسخه کارگردان 

بود.
با وجود شــور و هیجان اولیه که 
مردم در سال ۱۹۲۷ نسبت به اکران این 
فیلم داشتند، داستان حماسی سال های 
اولیه زندگی ناپلئون بناپارت در جذب 
مخاطب چندان موفق نبود؛ بخشــی 
از دلیل ایــن امر به طولانی بودن فیلم 
برمی گشــت و بخش دیگر مربوط به 
ظهور ســینمای ناطق بود که علاقه به 
تماشای فیلم های صامت را از بین برد.
در نتیجــه تلاش ها برای تدوین 
دوباره این فیلم توسط توزیع کنندگان، 

تاریخ نگاران سینما و خود کارگردان، 
چندیــن حلقه فیلم از آن در سراســر 
جهــان به جا ماند که برخی از آنها گم 
شده یا آسیب دیدند و برخی دیگر نیز 
با هم ترکیب یا به هم چسبانده شدند. 
امروز در مجموع ۲۲ نسخه مختلف از 

این فیلم وجود دارد. 
همین تکه پاره بودن گاهی گروه 
فرانســوی را مجبور می کرد صحنه به 

صحنه جلــو برود به عنوان مثال برای 
ســرهم کردن نسخه اصلی صحنه ای 
که در آن ناپلئون به سرود ملی فرانسه 
گوش می دهد، موریه و مارشو مجبور 
شــدند تصاویری را از نسخه ای که در 
رم پیدا شده بود با تصاویری به دست 
آمده از نسخه کپنهاگ ترکیب کرده و 

کنار هم بگذارند.
کارمان فقط به هم دوختن تکه ها 

نبود، آنها را بند می زدیم.
این گــروه تاکنــون روی ۱00 
کیلومتر حلقه فیلم کار کرده است که 
بیشــتر آنها در آستانه متلاشی شدن و 
فوق العاده اشتعال پذیر بودند. مارشو 
حین کار کردن با این حلقه های قدیمی 
باید حتما دستکش به دست می کرد و 
هنوز به یاد دارد وقتی جعبه یک حلقه 
فاســد را باز کرد چه بوی تند سرکه ای 

از آن بلند شد.
ایــن گروه در نهایــت به کمک 
ترکیبــی از فرآیندهای شــیمیایی و 
آخریــن فناوری هــای روز دنیــا در 
حوزه دیجیتال سازی، موفق شد تک 
تصویرهای مفقود شده را بازیابی کرده 
و کل فیلــم را به یک عکس چاپی در 
کیفیــت بالا تبدیل کنــد که »حس و 
روح« نوار ســلولوید نسخه اصلی را 

حفظ می کند.  

فیلــم صامــت ناپلئــون بیــن 
فیلمسازان و سینمادوستان جایگاهی 
اســطوره ای دارد. شــهرت این فیلم 
به خلاقیت هــای فنی بی شــمار آن 
برمی گــردد که از آن جمله می توان به 
مونتاژ سریع، فیلمبرداری دستی، برهم 
نمایی و برداشت یک سکانسی با سه 
تقسیم صفحه اشــاره کرد که پخش 
آن به ســه پروژکتور مجزا در ســینما 
نیاز داشــت. فرانســیس فورد کاپولا 
کارگردان سرشــناس آمریکایی هم از 
علاقه مندان پروپاقرص این فیلم است؛ 
وی در سال ۱۹۸۱ یکی از نسخه های 
بازیابی شــده آن را به نمایش گذاشت 
که با استقبال گسترده مردم روبه رو شد.
ابل گانس کارگردان، تهیه کننده، 
نویســنده و بازیگر فقید فرانسوی و 
پیشــگام نظریه پردازی و به کارگیری 
مفهــوم مونتاژ در سینماســت که به 
ساخت ســه فیلم صامت اتهام، چرخ 

و ناپلئون شناخته می شود.

گروه سینما و تلویزیون-  مستند »کودتای 
5۳« در کنار فیلم »چهارشــنبه ســوری« اصغر 
فرهادی به فهرست فیلم هایی پیوست که تاکنون 
موفق به کسب نمره کامل از سایت معتبر ارزیابی 
فیلم »راتن تونیتوز« شــده اند.»راتن تومیتوز« که 
از معروفترین ســایت ها جمــع آوری نقدهای 
سینمایی است، فیلم ها را بر اساس امتیاز دریافتی 
از منتقدان رتبه بندی می کند و تاکنون فهرســت 
محدودی از فیلم های تاریخ سینما موفق به کسب 
نمره کامل ۱00 درصد از این سایت سینمایی شده 
اند. مستند »کودتای 5۳« ساخته تقی امیرانی که به 

وقایع سیاسی منتهی به کودتای ۲۸ مرداد در ایران می پردازد، جدیدترین فیلم ایرانی است که با ۴۲ نقد مثبت توانسته امتیاز کامل 
۱00 درصد را به خود اختصاص دهد. در این مستند بلند و ۱۲0 دقیقه ای، »ریف فاینز« بازیگر نامزد جایزه اسکار و برنده بفتا در 
نقش »نورمن داربی شر« مامور سرویس جاسوسی MI6 حضور دارد و »والتر مرچ« تدوین گر برنده سه جایزه اسکار نیز تدوین 
و طراحی صدا ساخته تقی امیرانی را بر عهده داشته است. فیلم »همشهری کین« از جمله آثاری بود که علی رغم داشتن نقدهای 
بسیاری همچنان امتیاز کامل ۱00 درصد را به خود اختصاص داده بود، اخیرا اضافه شدن یک نقد منفی که ۸0 سال پیش منتشر 
شده بود، موجب شد تا نمره کامل خود را از دست بدهد و هم اکنون دارای نمره ۹۹ درصد از سوی منتقدان است.  »همشهری 
کین« که سالها در رتبه نخست برترین فیلم های سایت »راتن تومیتوز« قرار داشت، حال جای خود را به فیلم-انیمیشن »پدینگتون 
۲« واگذار کرده که در سال ۲0۱۷ اکران شد و با توجه به ۲۴5 نقد مثبت و بدون نقد منفی رتبه نخست را در اختیار گرفته است. 

گروه سینما و تلویزیون- مستند »آسک« 
به کارگردانی مهدی زمانپور کیاســری برنده 
جایزه بهترین فیلم مســتند کوتاه از جشنواره 

مستند وین در اتریش شد.
پانزدهمین جشنواره مردم شناسس وین 
اتریش از ۶ تا ۱۳ می )۱۸  تا ۲۳ اردیبهشــت( 
برگزار شد و مســتند » آسک« موفق به کسب 
جایزه بهترین مســتند کوتاه بین المللی از این 
رویداد شد.  این مستند پیش ازاین برنده بهترین 
فیلم در جشــنواره زعفران طلایی ترکیه شده 
و جشــنواره های  آریکا ناتیوا شیلی، جشنواره 

مستند پارنی و استونی،  بیگ اسکای آمریکا، جشنواره ملی و بخش بین الملل جشنواره سینما حقیقت، پنجمین جشنواره فیلم 
درخت طلایی فرانکفورت آلمان و بیست و نهمین جشنواره مستند بلگراد صربستان نیز حضور داشته است. »آسک« فیلمی 
سراسر امید که روایتگر داستان زندگی پیرمرد ۸0 ساله نابینای اهل خنج شیراز  است که خداوند نیروی تعبیر خواب به وی 
داده است. درواقع پیرمرد به کوه می رود و با لمس و چشیدن طعم سنگ ها، سنگ مورد نیاز خود را پیدا و آن ها را استخراج 
می کند، سپس با ابزار ابتدایی مانند اره دستی و تیشه، ظروف جنوبی مثل سنگ نان پزی و هاون درست و با فروختن آن ها امرار 
معاش می کند. عوامل این فیلم عبارت اند از: کارگردان: مهدی زمانپور کیاسری، تهیه کنندگان: سمیه زراعت کار  و مهدی 
زمانپور کیاسری. تدوین: مهدی حسینی وند و حسین نیکزاد، تصویر: علی شیلاندری و پویان آقابابایی، صداگذار: حسن  

مهدوی، صدابردار: احسان شایگان. پخش کننده فیلم: علیرضا شاهرخی

»پدر« از بغارستان به فجر جهانی می آید گروه سینما و تلویزیون - فیلم 
ســینمایی »پــدر« نماینده ســینمای 
بلغارســتان در بخــش بهتریــن فیلم 
بین الملل اســکار، در سی وهشــتمین 
جشــنواره جهانی فیلم فجر به نمایش 
درخواهــد آمــد.ز و  »پیتر یالچانوف« 
در مقام نماینده سینمای بلغارستان در 
رقابت بهترین فیلم بین المللی اسکار، در 
بخش نمایش های ویژه سی وهشتمین 
جشــنواره جهانی فیلم فجر به نمایش 
درمی آیــد. »گــروزوا« و  »یالچانوف« 
برای مخاطبان جدی جشنواره جهانی 
فجر نام هایی آشنا هستند. فیلم »گلوری« 
ســاخته این دو کارگردان، پیش تر و در 

دوره ســی وپنجمین جشنواره فجر به 
نمایش درآمد و توانســت سیمرغ های 
بهترین بازیگر زن و بهترین بازیگر مرد 

این رویداد را از آن خود کرد. 
»گلوری« جایزه ســینمای نوین 
جشنواره لوکارنو، جایزه بهترین فیلم 
جشنواره کلکته، جایزه بهترین فیلمنامه 
فیپرشــی، جایــزه بزرگ آســتریاس 
جشــنواره فیلــم گیخــون و بهترین 
فیلمنامه جشــنواره فیلم دابلین را نیز 
دریافــت کرده بود. فیلــم »پدر« که به 
گفته کارگردانان ســومین بخش از سه 

گانه ای است که با »درس« و »گلوری« 
آغاز شده بود، برنده جایزه بهترین فیلم 
در جشــنواره های کارلــووی واری و 
تیرانا شــده و در جشنواره های تورنتو، 
ال گونا، مینسک و وایادولید در بخش 
رقابتی حضور داشته است.در خلاصه 
داســتان »پدر« آمده است: پس از مرگ 
والنتینا، همسایه اش ادعا می کند که زن 
درگذشــته، با او تمــاس تلفنی گرفته 
اســت. پس از این اتفاق، پسر والنتینا، 
پاول و پدر ســوگوارش، واسیلی، که 
مدت ها هیچگونه ارتباطی با یکدیگر 

نداشته اند، ســفری آغاز می کنند که به 
رابطه آن دو با هم و با محیط پیرامونشان 
مفهومی جدید می بخشــد. »اشــتفان 
دوبرویی« در »ســینه اروپا« درباره این 
فیلم نوشته است: »پدر همزمان می تواند 
به مخاطب اجــازه دهد تا با معنای آن 
بــازی کند، زیرا بینندگان متفاوت فیلم 
را براســاس تجربیات شخصی خود 
به شــکلی متفاوت دریافــت و درک 
می کنند.«ســی و هشــتمین جشنواره 
جهانــی فیلم فجر از 5 تــا ۱۲ خرداد 
۱۴00 به دبیری محمدمهدی عسگرپور 
نویسنده، کارگردان و تهیه کننده سینما 

در تهران برگزار می شود.

گروه سینما و تلویزیون -ژاله 
صامتی پیرامون آخرین فعالیت های 
خــود در عرصــه بازیگــری گفت: 
راســتش را بخواهید سال گذشته و 
پس از پخش »زیرخاکی ۱« خبر های 
کذب زیــادی را به نقــل از من و به 
دروغ در برخی رسانه ها منتشر کردند 
و در برخی موارد حتی برداشت های 
شخصی خود را از من و این مجموعه 
نوشــتند و موجــب ناراحتی برخی 
همکارانم از من شدند و من به همین 
دلیل قصد داشتم فعلا با هیچ رسانه ای 
مصاحبــه نکنم البته ایــن را هم باید 
بگویم که خیلی از دوســتان رسانه ای 
هم بوده و هستند که به من لطف داشته 
و دارند و از همه آن ها تشکر می کنم.

فصل جدیــد زیرخاکی به 
محبوبیت زیادی دست خواهد 

یافت
ایــن بازیگــر ســینما تئاتر و 
تلویزیون پیرامون مجموعه تلویزیونی 
» زیرخاکــی ۲ « ابراز کــرد: در مورد 
مجموعه تلویزیونــی »زیرخاکی ۲« 
فقط می توانم بگویم که از تماشــای 
آن بسیار ذوق زده خواهید شد چراکه 
فصل جدیــد این مجموعه بســیار 

جــذاب حتی جذاب تر از »زیرخاکی 
۱« شــده اســت، چرا که به طبع همه 
عوامــل به ویژه بازیگران و کارگردان 
این مجموعــه در موقعیت خود جا 
افتاده انــد و از طرفــی بازخورد های 
این مجموعه را در سری اول آن دیده 
بودیم و این موضع کمک بسیاری کرد 
که فصل جدید مجموعه »زیرخاکی« 
جذاب تر و دیدنی تر شــود، من فکر 
می کنم که فصل جدید این مجموعه 
به محبوبیت بیشــتری دست خواهد 

یافت چرا که فوق العاده شده است.
صامتی به تاثیــر کرونا بر روند 
کاری خــود طــی یک ســال و نیم 
گذشته اشاره و ابراز کرد: ما بازیگران 
بدبختیم چراکه همه هنگام ســر کار 
ماسک می زنند، اما نمی توانیم بنابراین 
خودتان قضاوت کنید در شــرایطی 
که ما هنرمندان برای ســرگرمی مردم 
جلــوی دوربین می رویم و مجبوریم 
که ماسک نزینم چه قشری از مشاغل 
در اولویت واکیسنه شدند قرار دارند، 
اما متاســفانه حتی ما را در رده بندی 
شــغلی هم قــرار ندادند چه برســد 
بــه اینکه بخواهند مــا را در اولویت 

واکسیناسیون قرار بدهند.

وی در همین راســتا ابراز کرد: 
شما فکرش را بکنید زمانی که هنگام 
کار گریم می شــویم چطور می توانیم 
حتی در پشت صحنه ماسک بر روی 
صورت داشته باشــیم، انصاف همه 
عوامل در ســر کار ماسک می زنند و 

واقعا پروتکل های بهداشتی در سریال 
»زیرخاکــی ۲« به طور جدی رعایت 
شــد و هیــچ خطایی از هیچ کســی 
ســر نزد حتی یک لحظه هم کســی 
ماســک را از صورتش بر نداشت، اما 
باز هم این شــرایط برای ما بازیگران 

خطرناک اســت چراکه ما وقتی وارد 
لوکیشــن های داخلــی و در بســته 
می شویم حدود ۴0 نفر آدم هستند که 
در پشت صحنه هستند و همه ماسک 
بــر صورت دارند، اما به هر حال در ها 
طولانی مدت بســته است و هوایی 

جریان ندارد و اگر یک نفر در این میان 
ناقل ویروس باشد و عطسه کند کاری 
از دست ما بر نمی آید.بازیگر سریال 
»زیرخاکی ۲« همچنین ابراز کرد: حتی 
در صحنه هایی حضور داریم که قرار 
اســت به طور مثال 50 هنرور کنار ما 
به ضبط یک صحنه شــلوغ بپردازیم 
دیگر در این شــرایط که همه جلوی 
دوربین هستند و نمی شود ماسک زد 

چه می توان کرد.
»زیرخاکی ۲«؛ شکســت یا 

اوج موفقیت؟
صامتی پیرامون کیفیت بســیار 
بالای سریال »زیرخاکی ۲« بیان کرد: 
من فکر می کنم سریال »زیرخاکی ۲« 
جدای تمام ســریال های تلویزیونی 
اســت و من بیشــتر این ســریال را 
یک اثر ســینمایی در قاب تلویزیون 
توصیــف می کنم چراکــه یک گروه 
بسیار حرفه ای ســینمایی پشت این 
مجموعه هستند و به جرات می توان 

گفــت ســریال زیرخاکــی هیچ 
شــباهتی با سریال های دیگر که 
به شــکل روتین از رسانه ملی 
پخش می شوند ندارد. سریال 
»زیرخاکــی ۲« علاوه بر اینکه 

یک ســریال الف ویژه اســت گروه 
ســازنده اش نیز الف ویژه هســتند 
چراکــه این مجموعه تلویزیونی را با 
سخت گیری های سینمایی ساختند و 

من از بازی در آن لذت میبرم.
وی پیرامون جذابیت همکاری با 
پژمان جمشیدی خاطرنشان کرد: من 
با پژمان جمشیدی قبلا هم در سینما 

و تئاتــر کار کرده بــودم، ما 

نقش های زیادی از جمله مادر و پسر، 
نامــزد، خواهر و برادر بازی کردیم و 
در مجموعه زیرخاکی در قالب نقش 
دو همســر به ایفای نقش پرداختیم و 
ایــن برایم خیلی جذاب بود و از این 
بابت که تا به امروز در کار های بسیار 
خوبی که همه را شــگفت زده کرده 
 بازی کردم خوشحالم و خدا رو شکر 

می کنم.

ژاله صامتی:

"زیرخاکی" یک اثر سینمایی 
در قاب تلویزیون است

این بازیگر سینما تئاتر و تلویزیون پیرامون مجموعه تلویزیونی » زیرخاکی 2 « ابراز کرد: در مورد 
مجموعه تلویزیونی »زیرخاکی 2« فقط می توانم بگویم که از تماشای آن بسیار ذوق زده خواهید شد.

صامتــی پیرامــون کیفیت بســیار بالای ســریال »زیرخاکــی ۲« بیان کرد: مــن فکر می کنم 
ســریال »زیرخاکی ۲« جدای تمام ســریال های تلویزیونی اســت و من بیشــتر این ســریال 
را یــک اثر ســینمایی در قــاب تلویزیون توصیف می کنــم چراکه یک گروه بســیار حرفه ای 
ســینمایی پشــت این مجموعه هســتند و به جــرات می تــوان گفت ســریال زیرخاکی هیچ 
شــباهتی با ســریال های دیگــر که به شــکل روتین از رســانه ملی پخش می شــوند ندارد. 

تصویربرداری ادامه دارد؛

»سلمان فارسی« به خرابه های شام رسید
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بازیابی نسخه اصلی فیلم صامت »ناپلئون« در ۱۲ سال

»آسک« بهترین مستند جشنواره مردم شناسی اتریش شدموفقیت »کودتای 53« و »چهارشنبه سوری« در یک ارزیابی جهانی


